
国内邮发代号：82-396

国外订阅代号：M1153

本刊期价：40.00元 

ISSN 1002-5006

CN 11-1120 / K

2021.7

国家社科基金资助期刊·中国最具国际影响力学术期刊（人文社科类）
全国中文核心期刊·中国人文社会科学期刊AMI综合评价（A刊）权威期刊·CSSCI来源期刊

A Journal of the National Social Science Foundation of China
One of the Highest International Impact Academic Journals of China (Humanities and Social Sciences)
An Authoritative Journal in Humanities and Social Science in China
A Journal Indexed in the CSSCI

 
A Journal of the National Social Science Foundation of China
One of the Highest International Impact Academic Journals of China (Humanities and Social Sciences)
An Authoritative Journal in Humanities and Social Science in China
A Journal Indexed in the CSSCI 
国家社科基金资助期刊·中国最具国际影响力学术期刊（人文社科类）
全国中文核心期刊·中国人文社会科学期刊AMI综合评价（A刊）权威期刊·CSSCI来源期刊

旅
游
学
刊
（
月
刊
）
二
〇
二
一
年 

第
七
期                                              T

O
U

R
IS

M
 T

R
IB

U
N

E
 M

o
n

th
ly

 2
0

2
1

 V
o

l.3
6

,N
o

.7

AN Chuanyan, LI Tongsheng, ZHAI Zhouyan

Discourse, Capital and Production of the Heritage Space: A Case Study of Yinxu in 

Anyang City

LIU Xiangjun, ZHANG Shiqin, SUN Jiuxia

Governance of Natural Environment through Local Knowledge in Ethnic Tourism Villages

SUN Yan, LI Mimi, LI Shaohua, YE Yinghua

A Narrative Analysis of Destination Decision Making Process of Millennium Outbound

Tourists ：The Role of Opportunity-driven Decision Making

CAI Libin, ZHU Xiaotong

Does Tourist-Environment Fit Affect Environmentally Responsible Behavior? Using 

Memorable Tourism Experience and Place Attachment as Intervening Variables

安传艳 李同昇 翟洲燕

话语、资本与遗址区空间的生产——以安阳市殷墟为例

刘相军 张士琴 孙九霞

地方性知识对民族旅游村寨自然环境的治理实践

孙 艳 李咪咪 李少华 叶颖华

千禧一代出境游目的地决策过程叙事研究——良机驱动的发现及其理论意义

蔡礼彬 朱晓彤

旅游者-环境契合度会影响环境责任行为吗？——以难忘的旅游体验、地方依恋为中介

万方数据



Since 1986

砍础-荸≯I
urism Tr．bun-e

万方数据



Since 1986

砍础-荸≯I
urism Tr．bun-e

万方数据


